
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE YTTERÅ HEMBYGDSFÖRENING

Tid och plats: 5 juli 2021 kl 18:30, Mus-Olles museum
Närvarande: Johan Månsson (ordförande och sekreterare), Mats Engman (adjungerad kassör; 
närvarande endast under punkt 1), Gith Andersson, Erika Nellis.

1. Ekonomi 
Omsättningen har minskat med ca 30 % avseende både museum och kafé för perioden 26 juni – 4 
juli jämfört med samma period 2019. Fler pensionärer har betalat entré än personer som betalar 
fullpris. Mats tar med försäljningsstatistiken till kaféet och museet.

Bygdemedelsavgift: Vi beslutar att Mats hör av sig till länsstyrelsen om att omfördela resterande 
bygdeavgiftsmedel, som beviljats för gärdsgård och audioguide, till att användas endast till 
gärdsgård. Mats väntar på offert för att fixa gärdsgården.

Löner: betalas ut samma månad den tjänas in, åtminstone för anställda med lönebidrag. Mats fixar 
nya mallar för tidrapport där ob framgår. 

2. Coronarestriktioner
Ändrade coronarestriktioner från 1 juli – vi går igenom checklista från länsstyrelsen. 

Maxantal för varje lokal: 
Stora museet: 174 kvm minus personalutrymmen: 15 pers 
Kafé 55 kvm: 5 pers (men sittplatserna där är avstängda).
Övriga byggnader uppskattas till max 10 kvm: 1 pers 

3. Lina vill sluta jobba 18 augusti
Gith informerar henne om att hon i första hand kan byta pass med någon kollega. 

4. ABF
Ansvarig gentemot ABF: Gunilla kan vara ansvarig i styrelsen från hösten enligt Gith. Vi ska ha koll
på när det kommer en grupp om minst 5 pers: skriva upp klockslag, datum, hur många kvinnor. 
ABF-loggan ska alltid finnas med på affischer etc. Vi kanfå pengar även för inköp, t ex av blommor 
till museet. Troligen möjlighet till kurs i höst, t ex för ansvarig styrelsemedlem. De som jobbar 
känner till vad som gäller. (Efter mötet hittar vi samarbetsavtal mellan föreningen och ABF i en 
pärm på museet.)

5. Underhåll etc.
Gunilla önskar mer/bättre trädgårdsredskap, bla stålkrattor. Styrelsen tycker det går bra att köpa in. 
Gith ber Gunilla ta upp det med Mats.

Idé från Odd om att försöka få hit får som betar av runt området (i skogspartierna) för att på så sätt 
få bort sly: skjuts på framtiden.

Nya ben till utomhusmöbler där det gått sönder: Gith kollar om Odd kan fixa det.

6. Övrigt angående sommarverksamheten
Annonsering utförd på Facebook. Mats kollar och mejlar styrelsen yta för respektive byggnad. 
Verksamheten verkar funka bra. Erika fixar annons i ÖP/LT.

7. Föregående mötes protokoll 



Enkät: Mats har fixat det.

8. Justerare: Erika 

9. Mejltest
Johan har testat adresserna styrelse@musolles.com och info@musolles.com. Mejlen verkar nå 
Gunilla, Sara, Mats, Erika, Christian och Johan. Mats lägger till Giths nya adress på listorna. 

10. Sten Svensson, hembygdsföreningen Mörsil, har vykort och uppgifter som kan vara 
intressanta för muséet. Johan hör av sig till honom. 

11. Mejl från Bo Rudolfsson. Johan svarar att det går bra att han använder bilder och text om Mus-
Olle (som Bo tagit respektive skrivit själv).

12. Hämta utställningsskärmar hos Ola Kereby. Vi har nog plats i förrådet eller i friggeboden. 
Johan kontaktar Ola.

13. Måla busskurer? Erika kontaktar kommunen: kan de måla busskurerna och plocka skräp där? 
Eventuellt annars: vi rengör och plockar skräp.

14. Extra stämma planeras i samband med styrelsemöte den 6 september, för att åter välja in 
Gunilla. Johan kollar om vi kan ha fysiskt möte och i så fall utomhus, annars former för digitalt 
möte. 

15. Valberedning inför ordinarie stämma: alla får i uppdrag att fundera på vem som kan vara 
valberedning.

16. Mötet avslutas.

Vid protokollet Protokollet justeras

Johan Månsson Erika Nellis


